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P  R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/09 
XLVII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 30 czerwca 2009 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 13
00

- 16
40

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych.  

Nieobecny radny - Krzysztof Karbowski. 

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady 

Miasta. W sesji uczestniczyło 14 radnych, na ustawowy skład Rady - 15 radnych, co stanowi 

niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

• Stanisław Włodarczyk - Burmistrz Miasta, 

• Grażyna Maziarek - Zastępca Burmistrza, 

• Marek Basaj - Sekretarz Miasta, 

• Kinga Barańska - Skarbnik Miasta, 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta, 

• Dariusz Wojdat - Prezes Zarządu MZGK Sp. z o.o.  

• Przewodniczący Zarządów Osiedli, 

• przedstawiciele lokalnej prasy. 

 

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami na dzisiejszą sesję w ustawowym terminie. 

Przewodniczący Rady Miasta wprowadził do porządku obrad w ramach autopoprawki jako 

punkt 7o projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin,  

po czym przedstawił pełne brzmienie porządku obrad XLVII sesji: 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej na temat realizacji uchwał i wniosków, obejmujących 

okres 2008/2009.  

6. Informacja o planach szkół i placówek kulturalno - oświatowych na okres najbliższej 

przerwy wakacyjnej. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
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a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2009 r.; 

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

c) nabycia działki nr 2605/6 położonej przy ul. Skarżyńskiego; 

d) nabycia działek pod drogę przy ul. 1 Maja w Dęblinie; 

e) zamiany działek przy ul. Lipowej; 

f) przedłużenia terminu obowiązywania taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

Dęblin Stawy dla Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie; 

g) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Ryckiemu w zakresie wykonania chodnika 

przy ulicy Grunwaldzkiej w Dęblinie; 

h) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy  

i remontu chodnika drogi wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin; 

i) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy  

i remontu chodnika drogi wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin; 

j) przyjęcia do realizacji zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

dotyczącego realizacji w 2009 r. rządowego „Programu na rzecz społeczności 

romskiej w Polsce”; 

k) przekazania w nieodpłatne użytkowanie, na czas nieoznaczony, zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej w Dęblinie przy ul. Rynek 14; 

l) zasad postępowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Dęblinie przy zbywaniu, wynajmowaniu, wydzierżawianiu majątku trwałego; 

m) ustalenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla 

nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno - 

wychowawcze; 

n) złożenia wniosku o nadanie odznaki honorowej „Zasłużony dla Województwa 

Lubelskiego”; 

o) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 

8. Wolne wnioski. 

9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

10. Zatwierdzenie protokołu XLV i XLVI sesji Rady Miasta. 

11. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta  
w okresie między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński – poinformował o swojej pracy między 

sesjami.: 

• przekazał Radzie podziękowania z Gimnazjum Nr 2 w Dęblinie za ofiarowaną pomoc  

i życzliwość; 
• w dniu 4.06.2009 r. uczestnictwo w obradach Zjazdu Rejonowego Polskiego Czerwonego 

Krzyża, na którym zostało przedstawione sprawozdanie z działalności Zarządu 

Rejonowego PCK oraz dokonane zostały wybory organów PCK na kadencję 2009-2013; 

• w dniu 15.06.2009 r. udział w uroczystościach z okazji Święta Szkoły Orląt; 
• w dniu 18.06.2009 r. udział w spotkaniu informacyjno - promocyjnym, podsumowującym 

realizację programu „Komputerowy ekspert - podnoszenie kwalifikacji pracowników  

w powiatach ryckim i puławskim”; 

• w dniu 19.06.2009 r. uczestnictwo w zakończeniu roku szkolnego w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno - Wychowawczym; w zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 

uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak; w zakończeniu roku 
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szkolnego w Gimnazjum Nr 2 uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Ryszard 

Zarówny; 

• w dniu 22.06.2009 r. wspólnie z Burmistrzem Miasta Przewodniczący brał udział  

w I Konwencie Wójtów, Burmistrzów, Przewodniczących rad samorządów powiatu 

ryckiego w Gminnym Ośrodku Kultury w Stężycy. Zapadła decyzja, że posiedzenia 

Konwentu będą się odbywać raz na kwartał; 

• ponadto Przewodniczący Rady brał udział w posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - przedłożył informację o swojej pracy od dnia 

27.05.2009 r. do 30.06.2009 r. 

 
• w omawianym okresie przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta 

 

a ponadto: 

 

• 31 maja 2009 r. Burmistrz wziął udział w powiatowych zawodach strażackich, które 

odbyły się w Rykach, w tym samym dniu odbyły się festyny z okazji Dnia Dziecka  

na os. Lotnisko i os. Żdżary; 

• 1 czerwca 2009 r. odbyły się obchody Dnia Dziecka – ogólnomiejskie w Miejskim Domu 

Kultury oraz na os. Młynki; w tym samym dniu nastąpiło uroczyste oddanie do użytku 

boiska w Stężycy wybudowanego w ramach programu „Orlik 2012”; 

• 2 czerwca 2009 r. miało miejsce otwarcie, po remoncie, głównej siedziby Miejskiej 

Biblioteki Publicznej przy ul. Bankowej; założone zostało ogrzewanie gazowe  

oraz odmalowane pomieszczenia i wyremontowana łazienka; 

• 3 czerwca 2009 r. Burmistrz uczestniczył w uroczystej sesji Rady Miasta Puławy,  

w związku z rocznicą pierwszych częściowo wolnych wyborów w 1989 r. Podczas 

uroczystości Honorowe Obywatelstwo Puław otrzymał Lech Wałęsa; 

• 4 czerwca 2009 r. udział w walnym zgromadzeniu sprawozdawczo-wyborczym Zarządu 

Rejonowego PCK. Nastąpiły zmiany w Zarządzie. Po wielu latach z prezesowania 

zrezygnowała Pani Urszula Frańczak, ale pozostała w Zarządzie. Prezesem Zarządu 

Rejonowego PCK została Pani Barbara Bochyńska; 

• 7 czerwca 2009 r. przeprowadzone zostały wybory do Parlamentu Europejskiego. Nie było 

żadnych problemów z tym związanych. Wyniki głosowania oraz frekwencja wyborcza  

opublikowane są na stronie internetowej naszego miasta; 

• 9 czerwca 2009 r. odbyło się spotkanie w 4 Skrzydle Lotnictwa Szkolnego, z udziałem 

przedstawicieli Dowództwa Sił Powietrznych, w sprawie organizacji Muzeum Sił 

Powietrznych. Taką inicjatywę podjął Minister Obrony Narodowej. Naturalną lokalizacją 
dla tego przedsięwzięcia jest miasto Dęblin. Lokalizacja jest proponowana w rejonie 

głównej bramy wjazdowej na obszar Lotniska, przy Pomniku Bohaterskim Lotnikom 

Dęblińskiej Szkoły Orląt; 

• 9 czerwca 2009 r. miało miejsce spotkanie z Wojewodą Lubelską w sprawie 

funkcjonowania świetlic środowiskowych; 

• 10 czerwca 2009 r. Burmistrz wziął udział w obchodach Święta Żandarmerii Wojskowej  

w Placówce Dęblin; 
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• 15 czerwca 2009 r. uczestnictwo w Święcie Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych 

w Dęblinie. W uroczystościach uczestniczył Szef Biura Bezpieczeństwa Narodowego – 

Minister Aleksander Szczygło; 

• 19 czerwca 2009 r. miało miejsce zakończenie roku szkolnego w miejskich placówkach 

oświatowych. Jeśli chodzi o przedszkola to dyżur wakacyjny pełni w lipcu Przedszkole  

Nr 3 na ul. 15 PP „Wilków”, a w sierpniu Przedszkole Nr 4; 

• W dniach 19 – 21 czerwca 2009 r. odbyły się  Dni Dęblina; 

• 22 czerwca 2009 r. odbył się przetarg na przebudowę oświetlenia ulicznego  

w ul. Warszawskiej i Niepodległości. Wpłynęło 6 ofert: ELTEL Poznań – 304.407,94 zł;  

S. Jawoszek Łuszczów – 320.193,92 zł; ELEKTRA Lublin – 326.960,00 zł; 

ELEKTROMEKS Dęblin – 309.026,09 zł; ELGIS Garbatka – 332.206,00 zł; MZGK 

Dęblin – 323.305,84 zł. Wybrana została oferta firmy ELTEL Poznań; 

• 22 czerwca 2009 r. odbył się pierwszy Konwent Władz Powiatu Ryckiego. Spotkanie 

odbyło się w Stężycy. Udział wzięli Starosta Rycki, Przewodnicząca Rady Powiatu  

oraz Burmistrzowie, Wójtowie i Przewodniczący rad Gmin. Było to pierwsze spotkanie,  

w zasadzie organizacyjne. Uczestnicy uznali potrzebę organizowania takich spotkań. 
Ustalono, że będą się one odbywać cyklicznie, co kwartał, za każdym razem w innej 

gminie; 

• 25 czerwca 2009 r. miała miejsce wizyta w Urzędzie Marszałkowskim w Lublinie  

w sprawie projektów, jakie będziemy składać w najbliższym naborze. Trwa nabór na 

projekty informatyczne oraz projekty z zakresu oświaty i sportu. Ponieważ zmienione 

zasady przewidują możliwość złożenia tylko jednego wniosku przez jeden samorząd 

stanęliśmy przed dylematem wyboru, bo mamy dwa projekty na etapie przygotowywania – 

osiedlowe strefy rekreacyjne, gdzie jest pełne przygotowanie dokumentacyjne  

i modernizację obiektów ZSO z budową basenu, gdzie mamy wykonane tylko studium 

wykonalności. Biorąc pod uwagę zakres dokumentacyjny, stopień przygotowania obu 

projektów, koszty i zakres oddziaływania projektów postanowiłem, aby złożyć wniosek 

dotyczący osiedlowych stref rekreacyjnych. Będziemy także składać projekt 

informatyczny; 

• 29 czerwca 2009 r. przeprowadzony został konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 6, Wyłoniona została kandydatura Pani Renaty Poreda, dotychczasowej 

dyrektor placówki. Była ona jedyną kandydatką przystępującą do konkursu; 

• 30 czerwca 2009 r. odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników MZGK Sp. z o.o. 

Przedmiotem zgromadzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym Spółki  

za rok 2008. Sprawozdanie zostało zatwierdzone i Zarząd Spółki oraz Rada Nadzorcza 

otrzymali absolutorium; 

• 15 czerwca 2009 r. miało miejsce spotkanie z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad oraz Przedsiębiorstwa Robót Drogowych Puławy (wykonawca 

robót) w sprawie modernizacji drogi krajowej Nr 48, celem omówienia sprawy realizacji 

tej inwestycji i współdziałania z miastem. Było to pierwsze spotkanie. Kolejne odbyło się 
w dniu 23 czerwca 2009 r., już z udziałem wykonawcy wymiany wodociągu. Omówiono 

problemy realizacyjne tej inwestycji. Ustalono kolorystykę kostki na wymienianych 

odcinkach: chodnik – żółty; ścieżka rowerowa – grafit, wjazdy, zatoki autobusowe, miejsca 

parkingowe – siwy; wysepki - zółty. W tym tygodniu planowane jest spotkanie w sprawie 

ustalenia ostatecznego harmonogramu robót. Ustalone jest, że wykonawca rozpoczyna 

prace w dniu 1 lipca br. Planowane zakończenie prac budowlanych to koniec października. 
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Do tego harmonogramu my musimy dostosować swoje działania inwestycyjne (wodociąg  

i oświetlenie). W związku z tymi inwestycjami w dniu 15 czerwca 2009 r. odbyło się  
w Urzędzie Miasta spotkanie z mieszkańcami ulic Warszawska, Niepodległości i Kocka. 

Na tym spotkaniu został przedstawiony zakres realizacji inwestycji, terminy wykonania  

i niedogodności jakie dotkną mieszkańców m in. utrudnienia dojazdu i dojścia do posesji 

oraz przerwy w dostawie wody z wodociągu; 

• Praktycznie zostały zrealizowane wszystkie wnioski o wykup mieszkań komunalnych 

złożone do końca ubiegłego roku, a więc te z zachowaniem 95% bonifikaty. W pierwszej 

dekadzie lipca sfinalizowana zostanie sprzedaż mieszkań w domkach nauczycielskich przy 

Zespole Szkół Ogólnokształcących; 

• Na 18 czerwca 2009 r. ogłoszony był przetarg na sprzedaż działki nr 957/25 o pow. 0,1797 

ha, położonej u zbiegu ulicy Spacerowej i Składowej; cena wywoławcza 120.000 zł netto; 

nie zgłosił się żaden chętny; 

• Do 15 czerwca 2009 r. miały być wykonane remonty cząstkowe dróg. Zostały one 

rozpoczęte, ale w związku z fatalnymi warunkami atmosferycznymi zostały przerwane  

i termin został przedłużony do 1 lipca br.;  

 

• W dniu 22 czerwca 2009 r. została wydana decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach 

zgody na realizację przedsięwzięcia pod nazwą: „Modernizacja i rozbudowa systemu 

odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na terenie aglomeracji Dęblin". Jest to 

kolejny etap przygotowywania wniosku o dofinansowanie z Programu Operacyjnego  

Infrastruktura i Środowisko; 

 

• Od 1 czerwca 2009 r. trwa kontrola kompleksowa gospodarki finansowej gminy 

przeprowadzana przez inspektorów Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie. 

Planowane zakończenie kontroli planowane jest na 6 lipca 2009 r. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Tadeusz Oryl - wnioskował o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Dęblin 

Stanisławowi Górce. 

 

Radny Roman Anyszkiewicz - złożył w imieniu mieszkańców następujące wnioski: 

• o interwencję w sprawie ograniczenia prędkości na ul. Staromiejskiej; 

• w sprawie pomocy mieszkańcom Żdżar w zakresie uzyskania odszkodowań za zniszczenia 

upraw przez dziki; 

• o likwidację dzikiego wysypiska śmieci w ul. Bobrowskiej; 

• przedstawił skargę mieszkańców ul. Wąskiej, na której zbierają się chuligani i zakłócają 
spokój mieszkańcom; 

• o dokonanie podcięcia gałęzi drzew w ciągu ulicy Warszawskiej; 

• o oczyszczenie rzeki Irenki; 

• o zlikwidowanie wgłębienia na chodniku w ul. Warszawskiej (na wysokości baru 

„Holiday”); 

• o naprawę ciągu komunikacyjnego w ul. Bankowej, o dokończenie budowy chodnika  

w ul. Staromiejskiej, ul. Partyzantów oraz budowę chodnika w ul. Środkowej; 
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• o odwodnienie terenu targowiska w ul. Niepodległości. 

 
Radny Mieczysław Skibiński -  
zapytał - jakie decyzje zapadły w sprawie boiska na os. Lotnisko oraz w sprawie ścieków 

wydostających się do rowu melioracyjnego w ul. Spacerowej? Ponadto radny podziękował  

za podjęte starania w celu uruchomienia punktu pocztowego w os. Lotnisko. 

 
Radny Waldemar Warenica - w imieniu uczestników podziękował za zorganizowanie kursu 

komputerowego, za zlikwidowanie zastoiny wodnej w os. Wiślana, za wykonanie schodków  

na plac zabaw w os. Wiślana oraz za sprawne zorganizowanie Dni Dęblina. 

 
Radny Henryk Brożyna - złożył następujące wnioski: 

• o uporządkowanie terenu na ul. Kowalskiego oraz na ul. Rogowskiego (między blokiem  

nr 10 na ul. Kowalskiego a przedszkolem); 

• o uporządkowanie terenu na działce przy Komendzie Sztabu 4 Skrzydła; 

• radny zgłosił uwagi do wykonywania remontów cząstkowych dróg. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - wnioskował o: 

• wskazanie miejsc parkingowych w os. Wiślana; 

• wskazanie terenu pod garaże przenośne na terenie miasta; 

• oczyszczenie zbiornika wodnego przy Forcie Mierzwiączka; 

• odsłonięcie poprzez wycięcie krzaków znaku pionowego „uwaga na drogę  
z pierwszeństwem przejazdu” w ulicy Stawskiej. 

 
Ad. pkt 5. 
Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji uchwał i wniosków, 
obejmujących okres 2008/2009. 

 
Informację o realizacji uchwał i wniosków przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Andrzej Gajda. Poinformował, że w okresie od 25 czerwca 2008 r. do 5 czerwca 2009 r. 

Rada Miasta podjęła 102 uchwały, z których większość została zrealizowana, część jest  

w trakcie realizacji. Komisja nie stwierdziła niezrealizowanych uchwał. Komisja zajęła się 
również analizą udzielanych odpowiedzi na wnioski składane w okresie od 23 czerwca 2008 r. 

do 18 czerwca 2009 i stwierdziła, że do Biura Rady Miasta wpłynęło 91 pisemnych wniosków. 

Na 76 z nich udzielono odpowiedzi na piśmie, natomiast na 4 - odpowiedź została udzielona 

tylko na sesji Rady - przy czym należy zaznaczyć, że wnioski zgłaszane ustnie a potem 

pisemnie na sesji, otrzymywały odpowiedź ustną (odnotowaną w protokóle sesji) a następnie 

pisemną. 
Komisja stwierdziła, że nie zostały udzielone odpowiedzi:  

- na wnioski radnego Waldemara Chochowskiego: zarejestrowane w rejestrze wniosków pod  

pozycją nr 242/08, dotyczący uporządkowania terenu torów kolejowych przebiegających przez 

osiedle Staszica; kolejny wniosek poz. 315/09 - dotyczy umieszczenia regulaminu placu zabaw 

na osiedlu Staszica; - poz. 316/09 - dotyczący wystąpienia do dyrektora ZSZ Nr 2  

o posprzątanie terenu wokół warsztatów obok przystani nad Wieprzem. 

- dla radnego Stanisława Kopacza: - poz. 330/09 - dotyczy wystąpienia do Starostwa  

o przekazanie działki dla miasta Dęblin położonej na terenie osiedla 15 Pułku Piechoty 

„Wilków”. 

- dla radnego Waldemara Warenicy - poz. 329/09 - dotyczy wykonania schodów i zjazdu dla 

wózków na placu zabaw w osiedlu Wiślana. 
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- dla przewodniczącego zarządu osiedla Wiślana - Żwica - Antoniego Kujdy - poz. 289/09 - 

dotyczy przekazania dla zarządu osiedla placu przeznaczonego pod parking. 

- dla przewodniczącej zarządu osiedla Jagiellońskiego - Danuty Krajewskiej - poz. 306/09 - 

dotyczy uprzątnięcia placu zabaw i przy boisku w osiedlu Jagiellońskie; - poz. 307/09 - 

dotyczy ustawienia tablicy ogłoszeniowej będącej wyłącznie do dyspozycji zarządu osiedla 

oraz jego mieszkańców; - poz. 308/09 - dotyczy utwardzenia terenu boiska wielofunkcyjnego 

na osiedlu Jagiellońskim; - poz. 317/09- dotyczy ustawienia kontenera socjalnego dla potrzeb 

dzieci i młodzieży oraz Zarządu Osiedla Jagiellońskiego. Komisja nie dopatrzyła się 
nieprawidłowości w terminach przekazywania wniosków do adresata. Komisja wnosi  

o przyjęcie przedłożonej informacji przez Radę Miasta.  

 

Powyższą informację Rada przyjęła jednogłośnie (14 głosami „za”). 

 

Ad. pkt 6. 
Informacja o planach szkół i placówek kulturalno - oświatowych na okres 
najbliższej przerwy wakacyjnej. 
 
Informację przedstawił Pan Czesław Matysek - Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury  
i Sportu Urzędu Miasta Dęblin. Powiedział, że wakacje szkolne są okresem, w którym 

uczniowie powinni wypocząć po trudach nauki, krzepić zdrowie, doskonalić sprawność  
i wydolność fizyczną. Jest to doskonała okazja do uprawiania różnego rodzaju zajęć w zakresie 

sportu, rekreacji oraz kultury. Przerwa wakacyjna, która trwa około 70 dni stwarza uczniom 

możliwość udziału w różnego rodzaju imprezach masowych oraz formach wypoczynku. 

Działania w celu zagospodarowania wolnego czasu na okres wakacji dla uczniów szkół 

dęblinskich podjął Miejski Dom Kultury. W ramach oferty wakacyjnej w miesiącu lipcu  

2009 r. zorganizowano: I, II i III stopnia dwudniowe warsztaty batiku „Obrazy malowane 

woskiem”, warsztaty i spotkania wikliniarskie, warsztaty taneczne dla młodzieży z zespołu 

tanecznego MDK w Toruniu, plener fotograficzny w Toruniu dla członków klubu 

fotograficznego z MDK. W sierpniu 2009 r. zajęcia w MDK rozpoczynają się sobotnim 

spotkaniem z wikliną w dniu 22 i 29 sierpnia b.r. W dniach 26-28 sierpnia zaplanowano 

wycieczkę krajoznawczą dla członków Klubu Seniora w Dęblinie. Natomiast w dniu  

29 sierpnia odbędzie się koncert poezji śpiewanej i wernisaż wystawy malarskiej. Oprócz 

oferty wakacyjnej w placówce MDK planowany jest remont kotłowni c.o. malowanie 

pomieszczeń i wymiana drzwi wejściowych. Wychodząc naprzeciw uczniom – czytelnikom,  

w okresie przerwy wakacyjnej placówka Miejskiej Biblioteki Publicznej w Dęblinie 

zorganizowała zajęcia dla dzieci i młodzieży pod wspólnym hasłem „Wakacje z książką nie 

muszą być nudne”. W harmonogramie zajęć przewidziano: czytanie książek, oglądanie filmów, 

wykonywanie prac plastycznych do przeczytanych książek, układanie puzzli, organizowanie 

konkursów oraz zajęcia z podstawowej obsługi komputera. W związku z wydanymi decyzjami 

przez PPIS i PPSP w Rykach placówki oświatowe zobligowane są do wykonania zaleconych 

prac modernizacyjno-remontowych w budynkach szkół i przedszkoli. Brak środków 

finansowych na zapewnienie płatności dla kadry opiekuńczej uniemożliwia realizację zajęć 
rekreacyjno-sportowych podczas przerwy wakacyjnej. Z uwagi na powyższe w okresie wakacji 

szkoły i placówki oświatowe prowadzone przez Miasto Dęblin nie mogły zaplanować ofert 

wakacyjnych z zakresu organizacji wypoczynku dla dzieci i młodzieży. 

Plan prac remontowych w poszczególnych placówkach oświatowych przedstawia się 
następująco: 

Zespół Szkół Ogólnokształcących w Dęblinie 
- remont korytarza, łazienek i klatek schodowych (decyzja PPIS w Rykach, termin wykonania 

do dnia 31.08.2009 r.) 
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- wykonanie instalacji przeciwpożarowej – hydranty, 

- przewidziana budowa zespołu boisk w ramach programu „Orlik 2012”. 

Zespół Szkół Nr 4 w Dęblinie 
- wymiana okien i malowanie sali gimnastycznej w Gimnazjum Nr 2, 

   - położenie terakoty w części korytarza szkolnego (decyzja PPIS w Rykach termin wykonania 

do dnia  30 .11.2009 r.) 

- remont łazienek i montaż podzielników ciepła w Miejskim Przedszkolu Nr 4. 

Zespół Szkół Nr 3 w Dęblinie 
- remont magazynu bibliotecznego z przeznaczeniem na aulę, 
- remont kuchni (położenie glazury i terakoty, wymiana stołów produkcyjnych – decyzja PPIS 

w Rykach, termin wykonania do dnia 31.08.2009 r.) 

- malowanie korytarza szkolnego. 

Szkoła Podstawowa Nr 2 w Dęblinie 
- wymiana stolarki okiennej (decyzja PPIS w Rykach, termin wykonania 31.08.2009r.) 

- remont sanitariatów z wymianą instalacji wodno-kanalizacyjnej i podłączeniem ciepłej  

wody, 

- remont i malowanie szkolnej kuchni i jadalni, 

- remont piwnic pod budynkiem szkoły. 

Szkoła Podstawowa Nr 6 w Dęblinie 
 - remont, malowanie pomieszczeń kuchni i stołówki szkolnej, 

 - remont sanitariatów, 

 - remont kominów wraz z obróbkami blacharskimi. 

Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Dęblinie 
 - remont instalacji grzewczej, 

 - częściowa wymiana ogrodzenia wokół szkoły, 

 - malowanie pomieszczeń w szkole i internacie, 

 - I etap prac związanych z dostosowaniem wyjść ewakuacyjnych do zaleceń p.poż. (decyzja 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach, termin wykonania do dnia  

31.12.2009 r.) 

Miejskie Przedszkole Nr 1 w Dęblinie 
- remont pokrycia dachowego, 

- malowanie kuchni, (decyzja PPIS w Rykach, termin wykonania do dnia 31.08.2009 r.) 

- wymiana okien w pomieszczeniu kuchni, 

- zakup i montaż wentylatorów w łazienkach i pomieszczeniach gospodarczych. 

Miejskie Przedszkole Nr 3 w Dęblinie 
Placówka nie planuje remontów w okresie wakacyjnym. 

Przedszkole będzie pełnić dyżur wakacyjny w miesiącu lipcu dla dzieci uczęszczających                    

do miejskich przedszkoli w Dęblinie.  

Ponadto okres wakacji to czas urlopów. W tym okresie nauczyciele, pracownicy 

administracyjno-obsługowi szkół i placówek oświatowych przebywają na dłuższych urlopach 

wypoczynkowych.  

 

Następnie głos zabrała Pani Grażyna Maziarek - Zastępca Burmistrza, która przekazała 

informację na temat zmiany godzin pracy świetlic środowiskowych. Na ul. 1 Maja w okresie 

wakacyjnym świetlica będzie czynna w godz. 11
00

 - 15
00

 od 1.07.2009 r. do 14.07.2009 r.  

oraz od 17.08.2009 r. do 31.08.2009 r. Uczestnicy zajęć będą w okresie wakacji wypoczywać 
w Mszanie Dolnej od 23.06.2009 r. do 6.07.2009 r. (grupa wiekowa 7 - 11 lat). Na ten 

wypoczynek pojedzie 4 osoby, natomiast młodzież w wieku 11 - 18 lat pojedzie na obóz do 

Kręcka w okresie od 17.07.2009 r. do 30.07.2009 r. Tam pojedzie 11 osób i na obóz od 
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6.08.2008 r. do 9.08.2009 r. pojecie 9 osób. Ogółem z tej formy wypoczynku skorzysta 24 

osoby. 

Świetlica środowiskowa w os. Wiślana czynna będzie w okresie wakacyjnym od godz. 9
00

  

do 13
00

 w lipcu. Na wypoczynek letni do Kręcka pojedzie 6 osób, do Mszany Dolnej - 7. 

Ogółem z tej formy wypoczynku skorzysta 13 dzieci uczęszczających do świetlicy 

środowiskowej w os. Wiślana. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - poinformował, że Komisja Oświaty, 

Kultury i Kultury Fizycznej wizytowała świetlice środowiskowe w os. Mierzwiączka  

i os. Wiślana. Podziękował Burmistrzowi Miasta oraz Pani Zastępcy Burmistrza za 

uruchomienie tych świetlic. Zasugerował, żeby podjąć rozmowy z KKS „Czarni” w sprawie 

udostępnienia obiektów oraz propozycji ze strony Klubu dla młodzieży w okresie wakacji. 

 

Informację Rada przyjęła jednogłośnie (13 głosami „za”). 

 
Ad. pkt 7a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
Miasta Dęblin na 2009 r. 

Projekt uchwały (stanowiący załącznik do protokołu) przedstawiła Pani Kinga Barańska - 
Skarbnik Miasta, która poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono zmiany 

zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego 

Nr 39 z dnia 10 czerwca 2009 r., decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego Nr 42  

z dnia 16 czerwca 2009 r., pism Ośrodka Pomocy Społecznej, ZSO, ZS Nr 4 oraz innych 

wewnętrznych decyzji i potrzeb. Na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego  

Nr 39 z dnia 10 czerwca 2009 r. dokonano korekty decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego 

Nr 7 z dnia 19 lutego 2009 r., tj. zmniejszono budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę  
206 463 zł w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne, zadanie 

inwestycyjne - Przebudowa ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem  

do ul. Krasickiego do kwoty 443 437 zł. Są to środki pochodzące z rezerwy celowej, 

przeznaczone na dofinansowanie przedsięwzięcia (Nr ewidencyjny wniosku LUB/143/G/08) 

realizowanego w ramach programu wieloletniego „Narodowy Program Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2008-2011”. Powyższa korekta związana jest ze zmianą zakresu realizowanych 

zadań, zatwierdzoną przez Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. Na podstawie 
decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego Nr 42 z dnia 16 czerwca 2009 r. zwiększono 

budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 2 300 zł w dziale – Działalność usługowa,  

w rozdziale – Cmentarze. Są to środki pochodzące z ustawy budżetowej na 2009 r.  

z przeznaczeniem na realizacje zadań z zakresu utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, 

zgodnie z zawartymi porozumieniami. Na podstawie końcowego wniosku o dofinansowanie 

projektu z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, projekt „Komputerowy ekspert – 

podnoszenie kwalifikacji pracowników w powiatach ryckim i puławskim” zwiększono budżet 

po stronie dochodów i wydatków o kwotę 21 200 zł w dziale – Przetwórstwo przemysłowe,  

w rozdziale – Rozwój kadr nowoczesnej gospodarki i przedsiębiorczości do kwoty 622 150 zł. 

Na podstawie aneksu nr POKL.07.01.01-06-066/08-01 z dnia 16 czerwca 2009 r. do umowy 

ramowej w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Nr POKL.07.01.01-06-066/08-00 

z dnia 18 lipca 2008 r. o dofinansowanie projektu „Mały krok – Duży efekt” zwiększono 
budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 4 474 zł w dziale – Pozostałe zadania  

w zakresie polityki społecznej, w rozdziale – Pozostała działalność. Jest to dotacja rozwojowa 

realizowana przez OPS. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie 

następujących zmian po stronie dochodów i wydatków budżetowych: zwiększono środki po 
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stronie dochodów budżetowych: w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale – 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami o kwotę 9 000 zł do kwoty 1 485 100 zł, w tym: 

wpływy z opłat za zarząd, użytkowanie i użytkowanie wieczyste nieruchomości o kwotę  
7 000 zł do kwoty 122 000 zł (przypis należności), wpływy z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego przysługującego osobom fizycznym w prawo własności o kwotę 
1 000 zł do kwoty 3 000 zł (wzrost wykonania), pozostałe odsetki o kwotę 1 000 zł do kwoty  

2 500 zł (wzrost wykonania w II półroczu 2009 r.). Ponadto proponuje się przesunąć środki 

między paragrafami w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Licea ogólnokształcące  

w kwocie 20 zł: z dochodów z najmu i dzierżawy składników jst na pozostałe odsetki. 

Zmniejszono środki po stronie wydatków budżetowych: w dziale – Pomoc społeczna,  

w rozdziale – Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpiecz. emerytalne i rentowe  

o kwotę 525 zł do kwoty 430 475 zł; Zwiększono środki po stronie wydatków budżetowych:  

w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w rozdziale – Pozostała 

działalność, projekt Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki „Mały krok – Duży efekt”  

o kwotę 525 zł do kwoty 79 999 zł. Jest to wkład własny do projektu; w dziale - Gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale - Oświetlenie ulic, placów i dróg o kwotę  
9 000 zł do kwoty 1 039 000 zł, zad. inwestycyjne - Przebudowa oświetlenia  

w ul. Niepodległości i ul. Warszawskiej w Dęblinie do kwoty 319 000 zł. Ponadto proponuje 

się dokonanie następujących zmian po stronie wydatków budżetowych i w innych 

załącznikach: dokonać przeniesienia środków w dziale – Oświata i wychowanie  

oraz Edukacyjna opieka wychowawcza, w kwocie 50 000 zł z rezerwy środków 

przeznaczonych na remonty w placówkach oświatowych z przeznaczeniem dla ZS Nr 4  

na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych; dokonać przeniesienia środków w dziale 

– Kultura fizyczna i sport, w rozdziale – Pozostała działalność w kwocie 4 000 zł z dotacji 

udzielanych na cele publiczne, w trybie ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na środki bieżące przeznaczone na place zabaw; dokonać przeniesienia 

środków po stronie wydatków budżetowych między działami, rozdziałami i paragrafami nie 

powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu Miasta na kwotę 204 020 zł; dokonać zmian 

w załączniku Nr 6 - Gminny Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,  

w wydatkach: zmniejszyć środki w pozycji - Rezerwa na nieprzewidziane wydatki o kwotę  
500 zł, w pozycji – Szkolenia o kwotę 500 zł oraz w pozycji - Dofinansowanie do 

przedsięwzięć związanych z wymianą lub likwidacją pokryć dachowych zawierających azbest 

dla osób fizycznych niebędących przedsiębiorcami o kwotę 8 000 zł; zwiększyć środki na 

wydatki w pozycjach: Opinie dendrologiczne stanu drzew o kwotę 1 000 zł, aktualizacja Planu 

Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin i Programu Ochrony Środowiska o kwotę 8 000 zł; 

dokonać zmian w załączniku Nr 8 - Plan dochodów i wydatków rachunków dochodów 

własnych jednostek budżetowych, na podstawie pism placówek oświatowych Zespołu Szkół 

Nr 4 i Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Na podstawie końcowego wniosku z Wojewódzkiego Urzędu Pracy o dofinansowanie projektu 

z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, projekt „Klucz do pracy – rozwój kluczowych 

kompetencji osób młodych” zwiększono budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę  
40 360 zł w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w rozdziale – 

Wojewódzkie urzędy pracy (dochody), w rozdziale – Pozostała działalność (wydatki) do kwoty 

274 200 zł. Dochody po zmianach wynoszą 39 152 204 zł. Wydatki po zmianach wynoszą  
41 016 904 zł.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/287/2009 w sprawie 
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wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2009 r. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

Ad. pkt 7b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawiła Pani Kinga Barańska - Skarbnik Miasta. 

Poinformowała, że planowany do zaciągnięcia kredyt w wysokości 3 500 000 zł, przeznaczony 

będzie na dofinansowanie bieżącej działalności miasta, inwestycji ujętych w uchwale 

budżetowej na 2009 rok oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów  

i pożyczek. Najkorzystniejsza oferta dotycząca kosztów obsługi kredytu zostanie wyłoniona  

w drodze przetargu, zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych. Kredyt Miasto zamierza 

spłacić do końca roku 2016. Zaciągnięcie kredytu nie narusza bezpieczeństwa limitów 

wynikających z art. 169 i 170 ustawy o finansach publicznych dotyczących wysokości 

zadłużenia zobowiązaniami zwrotnymi oraz obciążeń z tytułu spłaty zobowiązań wraz  

z odsetkami w danym roku budżetowym i latach kolejnych. Kredyt ujęto w uchwale 

budżetowej na 2009 rok. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/288/2009 w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 2605/6 
położonej przy ul. Skarżyńskiego. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem 

Komunalnym UM - Krzysztof Kuropatwa. Powiedział, że działka nr 2605/6 jest własnością 
osoby prywatnej i jest wykorzystywana pod drogę publiczną. Zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica, działka nr 2605/6 przeznaczona jest pod 

drogę. Zakup wymienionej wyżej działki doprowadzi do zgodności stanu prawnego ze stanem 

faktycznym na gruncie, gdyż działka nr 2605/6 stanowi obecnie część ulicy Skarżyskiego. 

Mając na uwadze realizację założeń urbanistycznych, zasadne jest nabycie ww. działki do 

zasobu gruntowego miasta. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/289/2009 w sprawie nabycia 

działki nr 2605/6 położonej przy ul. Skarżyńskiego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działek pod drogę przy 
ul. 1 Maja w Dęblinie. 
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Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem 
Komunalnym UM - Krzysztof Kuropatwa. Zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego Dęblin Centrum II – część II zatwierdzonym uchwałą  
Nr XXXI/184/2004 Rady Miejskiej w Dęblinie z dnia 19 października 2004 r., teren 

oznaczony symbolem 05 KD,  przeznaczony jest pod drogę gminną. Z urzędu dokonano 

podziału i przygotowano dokumentację prawną. Mając na uwadze realizację planu 

zagospodarowania przestrzennego od ul. 1 Maja w kierunku ul. Bankowej o brak terenów pod 

zabudowę mieszkaniową i usługową zasadne jest nabycie opisanych terenów do zasobu 

gruntów gminnych. 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania.  

13 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym się Rada podjęła chwałę Nr XLVII/290/2009 

w sprawie nabycia działek pod drogę przy ul. 1 Maja w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 
Ad. pkt 7e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany działek przy ul. Lipowej. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem 
Komunalnym UM - Krzysztof Kuropatwa. Poinformował, że właściciele działek 

położonych w Dęblinie pomiędzy ulicami Lipową i Sochackiego wystąpili z wnioskiem do 

Burmistrza Miasta Dęblin o zamianę swoich działek z działką sąsiednią stanowiącą własność 
gminy Miasto Dęblin. Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 

Osiedla Lipowa I w Dęblinie, ww. działki są przeznaczone pod tereny budownictwa 

mieszkaniowego oraz drogi. Warunki zamiany notarialnej wraz z rozliczeniem finansowym 

określi Burmistrz Miasta Dęblin, po wykonaniu wyceny nieruchomości przez Rzeczoznawcę 
Majątkowego.  

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - zapytał, jaka jest wielkość poszczególnych 

działek? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa - 

wyjaśnił, że sprawdzi powierzchnię przedmiotowych działek i podczas przerwy udzieli 

radnemu precyzyjnej odpowiedzi. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/291/2009 w sprawie zamiany 

działek przy ul. Lipowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 
obowiązywania taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków Dęblin Stawy dla 
Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. z Dęblinie. 



___________________________________________________________ 

Protokół Nr XLVII/09 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 30 czerwca 2009 r. 
13 

 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Poinformował, że taryfy m.in. na odprowadzanie ścieków na okres jednego roku ustala Rada 

Miasta. Ustalenie to następuje na podstawie wniosku firmy, która zarządza sieciami (w tym 

przypadku jest to Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie). 

Dotychczasowa taryfa wygasa z końcem lipca. 21 maja 2009 r. MZGK złożył wniosek 

dotyczący ustalenia taryf na następny okres, tj. od 1.08.2009 r. do 31.07.2010 r., polegający na 

przedłużeniu obowiązywania dotychczasowych taryf (jest to kwota 5,05 zł netto, 5,40 zł 

brutto). Wniosek MZGK zawiera wszystkie wymagane dane, został zweryfikowany przez 

Urząd Miasta. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej  - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (13 głosami „za”), przy obecności 13 radnych Rada podjęła uchwałę  
Nr XLVII/292/2009 w sprawie przedłużenia terminu obowiązywania taryf za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków Dęblin Stawy dla Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej  

Sp. z o.o. w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Powiatowi Ryckiemu w zakresie wykonania chodnika przy  
ul. Grunwaldzkiej w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

który poinformował, że podjęcie przez Radę przedmiotowej uchwały stanowi realizację 
budżetu na 2009 r. W budżecie została zaplanowana kwota w wysokości 50.000 zł na pomoc 

dla Powiatu Ryckiego z przeznaczeniem na budowę chodnika przy ul. Grunwaldzkiej. Zapadły 

ustalenia ze Starostą i Zarządem Dróg Powiatowych co do sposobu realizacji inwestycji, 

zgodnie z którymi  Miasto Dęblin zakupi kostkę brukową, natomiast pozostałe prace wraz  

z pokryciem kosztów wykona Zarząd Dróg Powiatowych. Wartość kosztorysowa tego zadania 

wynosi ponad 100.000 zł.  

 
Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/293/2009 w sprawie 

ustalenia pomocy rzeczowej Powiatowi Ryckiemu w zakresie wykonania chodnika przy ulicy 

Grunwaldzkiej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7h. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy i remontu chodnika drogi 
wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 
Powiedział, że zarówno ten jak i kolejny projekt uchwały dotyczy budowy chodnika w ciągu 
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drogi wojewódzkiej nr 801 (ul. Stężyckiej w Dęblinie). W budżecie miasta na 2009 r. były 

zaplanowane środki na wykonanie dokumentacji technicznej odcinka chodnika od Zespołu 

Szkół Zawodowych Nr 2 do wysokości sklepu „Groszek”. Miasto Dęblin finansuje 60% tego 

zadania, tj. 18.000 zł. Na podstawie podjętej uchwały dokumentacja techniczna zostanie 

przekazana Zarządowi Dróg Wojewódzkich. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/294/2009 w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy i remontu 

chodnika drogi wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

Ad. pkt 7i. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy i remontu chodnika drogi 
wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Poinformował, że szacunkowy koszt udziału gminy w tej inwestycji wynosi 51.000 zł. Taka 

kwota została zatwierdzona w tegorocznym budżecie i po zawarciu stosownej umowy zostanie 

ona przekazana Województwu Lubelskiemu. Końcowe rozliczenie nastąpi po rzeczywistych 

kosztach uzyskanych w przetargu. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/295/2009 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy i remontu 

chodnika drogi wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. pkt 7j. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania 
zleconego z zakresu administracji rządowej dotyczącego realizacji w 2009 r. 
rządowego „Programu na rzecz społeczności romskiej w Dęblinie”. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Wyjaśnił, że  w wyniku rozpatrzenia wniosku w sprawie realizacji przez Miasto Dęblin zadań 

edukacyjnych w ramach rządowego „Programu na rzecz społeczności romskiej w Polsce” na 

rok 2009 Ministerstwo Edukacji Narodowej przyznało dotację w wysokości 4.500 zł  

z przeznaczeniem na sfinansowanie zakupu wyprawek szkolnych, tj. podręczników  

i przyborów szkolnych dla uczniów romskich z terenu Dęblina. Realizatorem zadania będzie 

Urząd Miasta Dęblin. Zgodnie z art. 8 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, gmina może 

wykonywać zadania zlecone z zakresu administracji rządowej na podstawie porozumienia  
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z organami tej administracji, natomiast do wyłącznej właściwości rady miasta należy 

podejmowanie uchwał w sprawie przyjęcia tych zadań, stąd też podjęcie przedmiotowej 

uchwały jest uzasadnione. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/296/2009 w sprawie 

przyjęcia do realizacji zadania zleconego z zakresu administracji rządowej dotyczącego 

realizacji w 2009 r. rządowego „Programu na rzecz społeczności romskiej w Polsce”. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7k. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w nieodpłatne 
użytkowanie, na czas nieoznaczony, zabudowanej nieruchomości gruntowej, 
położonej w Dęblinie przy ul. Rynek 14. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Poinformował, że projekt dotyczy przekazania w użytkowanie na rzecz Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie nieruchomości, którą Zakład zajmuje.  

Na dzień dzisiejszy właścicielem nieruchomości jest Miasto Dęblin, natomiast Dyrektor 

SPZOZ-u nie może tą nieruchomością samodzielnie zarządzać, ponieważ nie ma do tego 

formalnie przyznanego prawa. Nie jest to właściwa sytuacja, ponieważ bieżące utrzymanie 

powinno spoczywać na SPZOZ-ie w związku z czym na podstawie ustawy o zakładach opieki 

zdrowotnej istnieje możliwość przekazania tej nieruchomości w nieodpłatne użytkowanie  

na czas nieoznaczony. Umowa przekazania tej nieruchomości SPZOZ w użytkowanie nastąpi 

w formie aktu notarialnego. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania.  

13 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym się Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/297/2009 

w sprawie przekazania w nieodpłatne użytkowanie, na czas nieoznaczony, zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej w Dęblinie przy ul. Rynek 14. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. pkt 7l. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad postępowania 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie przy 
zbywaniu, wynajmowaniu , wydzierżawianiu majątku trwałego. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

który powiedział, że jest to kolejna uchwała, która porządkuje zasady gospodarowania 

mieniem Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Uchwała ta jest 

niezbędna w celu precyzyjnego określenia kompetencji Dyrektora Zakładu w zakresie 

gospodarowania mieniem trwałym i ruchomym oraz nieruchomościami. Uchwała przewiduje 

duże ograniczenia dla Dyrektora w sprawie zbywania, wynajmowania i wydzierżawiania 

majątku stałego. Przy zbywaniu majątku oraz przy wynajmowaniu i wydzierżawianiu 

pomieszczeń powyżej trzech lat musi być wyrażona zgoda Rady Miasta, zgodnie z ustawą o 

gospodarowaniu nieruchomościami oraz ustawą o samorządzie gminnym. Jeśli jest to wynajem 

bądź dzierżawa do trzech lat - wymagana jest zgoda Burmistrza. We wszystkich 
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wymienionych przypadkach potrzebna jest uprzednia opinia Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/298/2009 w sprawie zasad 

postępowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie przy 

zbywaniu, wynajmowaniu, wydzierżawianiu majątku trwałego. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. pkt 7m. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze 
specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno - 
wychowawcze. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Pan Czesław Matysek - Naczelnik Wydziału 

Oświaty, Kultury i Sportu UM. Poinformował, że potrzeba przyjęcia nowego regulaminu 

określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 

nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno - wychowawcze wynika z nowego brzmienia art. 49  

ust. 2 ustawy Karta Nauczyciela, oraz potrzeby dostosowania wymagań, od których 

uzależnione jest występowanie z wnioskiem o nagrodę do nowego brzmienia art. 6 cytowanej 

ustawy oraz rozwiązań przyjętych w nowym regulaminie, określającym wysokość dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin. Regulamin został pozytywnie zaopiniowany 

przez związki zawodowe. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej RM pozytywnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały. 

 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - wniósł do projektu uchwały autopoprawkę  
do § 4 ust. 1 regulaminu, który miałby brzmienie: - „Z wnioskiem o przyznanie nagrody 

Burmistrza Miasta dla nauczyciela występuje dyrektor szkoły na piśmie, w której nauczyciel 

jest zatrudniony”.  

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/299/2009 w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze 

specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno - wychowawcze. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7n. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku o nadanie 
odznaki honorowej „Zasłużony dla Województwa Lubelskiego”. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Kultury Fizycznej - Waldemar Chochowski. W uzasadnieniu wniosku powiedział, że 

projekt uchwały dotyczy wystapienia z wnioskiem do Marszałka Województwa Lubelskiego  

o nadanie odznaki „Zasłużony dla Województwa Lubelskiego” radnemu Rady Miasta Dęblin - 

Krzysztofowi Karbowskiemu. Pan Krzysztof Karbowski od najmłodszych lat udziela się 
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społecznie w mieście Dęblin, na terenie województwa lubelskiego oraz całego kraju. Przez 

długie lata działa aktywnie na różnych szczeblach życia społecznego. Mieszkańcy Dęblina 

zauważyli jego ogromne zaangażowanie powierzając mu przed ćwierć wiekiem funkcję 
radnego Rady Miasta Dęblin. Mandat radnego swojego osiedla pełni nieprzerwanie od 1984 

roku aż do chwili obecnej, co samo w sobie jest już rekordem na skalę kraju. Jest 

społecznikiem bardzo wszechstronnym o ogromnym polu działania. W 1986 r. był 

współinicjatorem reaktywowania oddziału miejskiego PTTK. Był to pierwszy oddział na 

Lubelszczyźnie. W 1992 r. jako współzałożyciel powołał dębliński oddział Polskiego 

Towarzystwa Tatrzańskiego im. dr Augusta Sochackiego i od tamtej pory jest nieprzerwanie 

jego Prezesem. Był także jednym ze współzałożycieli Lokalnej Organizacji Turystycznej. 

Uczestnik i organizator kilkuset imprez o charakterze turystyczno - krajoznawczym. 

Współinicjator budowy i odbudowy pięciu miejsc pamięci narodowej m.in.: Ku czci żołnierzy 

poległych w czasie I wojny światowej, Pomnika 15 Pułku Piechoty „Wilków”, Lotników, 

którzy zginęli w katastrofach lotniczych. Jest współautorem bardzo rozbudowanej strony 

internetowej encyklopedii Wikipedia o Dęblinie. Z tego opracowania korzystają mieszkańcy 

miasta a szczególnie dzieci i młodzież, co widać przy okazji różnego rodzaju konkursów 

wiedzy o naszym mieście. Zaangażował się osobiście w ochronę dęblińskich zabytków i miejsc 

pamięci min. archiwizując zabytki w formie opracowania. Przy współpracy z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków udało się wiele z tych obiektów wpisać do rejestru zabytków.  

Od ponad ćwierćwiecza jest inicjatorem większości przedsięwzięć z zakresu turystyki  

na terenie miasta i okolicy, wyznaczając szlaki turystyczne, najciekawsze miejsca zabytkowe  

i widokowe. W ostatnim okresie zaangażował się w poprowadzenie przez powiat puławski  

i rycki odcinka trasy rowerowej w ramach projektu Greenways Bursztynowy Szlak. Jest 

organizatorem wielu imprez w ramach kwalifikowanej turystyki pieszej na terenie Dęblina, 

Lubelszczyzny i Polski. Jest autorem opracowań historycznych i krajoznawczo - 

turystycznych, dotyczących Dęblina oraz cyklu artykułów w prasie lokalnej. Zbiera wszelkie 

ustne informacje od najstarszych dębliniaków dotyczące zamierzchłych czasów i dokumentuje 

je w swoim archiwum. Zbiera wszelkie fotografie dotyczącej lat dawnych i obecnie jest 

właścicielem największej kolekcji tego rodzaju. Zbiory swoje udostępnia pasjonatom  

oraz szkołom na organizowane wystawy i lekcje wychowawcze. Propaguje w ramach targów 

turystycznych walory Dęblina i okolic. Mieszkańcy Dęblina i Rada Miasta V kadencji 

uważają, że Pan Krzysztof Karbowski w pełni zasłużył swoją patriotyczną postawą życiową  
i pracą społeczną na nadanie honorowej odznaki „Zasłużony dla Województwa Lubelskiego”. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 
Wiceprzewodniczący RM - Ryszard Zarówny - zapytał, czym Pan radny Karbowski był 

wyróżniony do tej pory na szczeblu miasta i powiatu?, czy w naszym mieście nie ma 

szacowniejszych i bardziej zasłużonych obywateli, których należałoby wyróżnić?, czy 

wnioskodawca i Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się z regulaminem 

kapituły odznaki honorowej „Zasłużony dla Województwa Lubelskiego”? W uzasadnieniu  

do uchwały zostały wymienione zasługi radnego K. Karbowskiego tylko na szczeblu miasta, 

więc jakim prawem Rada ma wystąpić o wyróżnienie radnego na szczeblu województwa. 

Zdaniem radnego wniosek jest bezpodstawny i wnosi o zdjęcie projektu uchwały z porządku 

obrad sesji. 

 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - Waldemar Chochowski - 
wyjaśnił przedmówcy, że Komisja zapoznała się z regulaminem przyznawania honorowej 

odznaki „Zasłużony dla Województwa Lubelskiego”. Dęblin leży w województwie lubelskim  

i Pan Krzysztof Karbowski działając na terenie Dęblina promuje walory Lubelszczyzny. Fakt 
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piastowania funkcji radnego przez 25 lat świadczy o dużym zaufaniu społecznym. Ogrom 

działań radnego należy docenić, chociażby w ten sposób. Co do uhonorowania innych osób - 

nic nie stoi na przeszkodzie, żeby Pan radny Zarówny wystąpił inicjatywą uchwałodawczą  
w tej  sprawie. Jest to projekt uchwały Komisji i Komisja podtrzymuje swoje stanowisko. 

 
Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - z takim wnioskiem ma prawo wystąpić każdy  

z radnych, jak również Komisja Rady Miasta.  

 

Prezes MZGK Sp. z o.o. - Dariusz Wojdat - miał możliwość współpracować z radnym 

Karbowskim przez 8 lat, pełniąc funkcję Burmistrza. Powiedział że sposób i kierunek działań 
radnego są dobre i gdyby mógł brać udział w głosowaniu byłby za projektem uchwały. 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Jagiellońskiego” - Danuta Krajewska - podkreśliła, że 

słuchając wypowiedzi radnego K. Karbowskiego na sesjach Rady Miasta da się zauważyć 
dbałość o kulturę narodową. Często porusza problem uporządkowania miejsc pamięci 

narodowej i można Jego osobę nazwać patriotą lokalnym. Taki zaszczytny tytuł należy się 
radnemu Karbowskiemu, który ma duże uznanie w środowisku, chociażby z tego tytułu, że jest 

którąś z kolei kadencję radnym. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji przystąpiono do głosowania. 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

przeciwnym i 1 wstrzymującym się Rada podjęła uchwałę Nr XLVII/300/2009 w sprawie 

złożenia wniosku o nadanie odznaki honorowej „Zasłużony dla Województwa Lubelskiego”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7o. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpiński. Poinformował, że z dniem 18 marca 2009 r. weszło w życie nowe rozporządzenie 

Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych i to spowodowało, 

ze wynagrodzenie Burmistrza Miasta znalazło się w dolnej granicy widełek płacowych.  

O urealnienie wynagrodzenia Burmistrza Przewodniczący czekał do momentu udzielenia 

absolutorium za 2008 r. Uzasadniając wniosek podkreślił zaangażowanie Burmistrza w pracę 
na rzecz miasta, poprawę warunków życia jego mieszkańców, starania o środki finansowe na 

inwestycje w mieście oraz konsekwentną realizację strategii rozwoju miasta Dęblin, ujęcie  

w planach Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad realizacji drogi krajowej nr  48  

w proces inwestycyjny 2009 r. oraz przebudowę drogi powiatowej w ciągu ulicy Lipowej  

i Konopnickiej na 2010 r. to niepodważalne zasługi Burmistrza. Przebudowa ciągu 

komunikacyjnego Kocka - Niepodległości - Warszawska jest ściśle powiązana z rewitalizacją 
centrum miasta. Zwrócił się do radnych o akceptację projektu uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 
Radny Tadeusz Oryl - zgadza się z uzasadnieniem projektu uchwały, jednak nie przypomina 

sobie sytuacji, aby projekt uchwały w tej sprawie został przedłożony radnym w dniu sesji. 

Projekt ten powinien zostać przedstawiony na posiedzeniach poszczególnych komisji  

do rozpatrzenia, ponieważ każda uchwała a zwłaszcza taka budzi pewne kontrowersje. Zapytał, 

co stało na przeszkodzie, żeby wcześniej radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały? 
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Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński - odpowiedział, że jest zapis w statucie miasta, że 

przewodniczący Rady Miasta może przed rozpoczęciem sesji wprowadzić zmiany  

do porządku obrad w ramach autopoprawki. Uwag do porządku obrad nikt nie wniósł. 

 

Radny Mieczysław Skibiński - zwrócił się o podanie kwoty brutto dotychczasowego 

wynagrodzenia Burmistrza. 

 

Przewodniczący RM - R. Karpiński - odpowiedział, że dotychczasowe wynagrodzenie 

wynosiło 4.700 zł. Proponowane wynosi 300 zł więcej. 

 

Po zamknięciu dyskusji przystąpiono do głosowania. Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada 

podjęła uchwałę Nr XLVII/301/2009 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8. 
Wolne wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - zgłosił autopoprawkę do uchwały w sprawie  

zamiany działek przy ul. Lipowej. Błędnie został podany numer działki. Chodzi o działkę  
nr 1431/1, a nie 1431. 

 

Jednogłośnie (14 głosami „za”) Rada przyjęła autopoprawkę. 
 

W punkcie wolne wnioski głos zabierali: 

 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Jagiellońskiego” - Danuta Krajewska  - zgłosiła 

wniosek o zlikwidowanie zastoiny wodnej na skrzyżowaniu ulic Królowej Jadwigi  

i Władysława Jagiełły. 

 
Przewodniczący Zarządu Osiedla „Lotnisko” - Zbigniew Cieśla - złożył podziękowania 

Burmistrzowi Miasta za pomoc w organizacji imprezy z okazji Dnia Dziecka w os. Lotnisko. 

 
Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta  

o baczniejsze przyjrzenie się pracy Wydziałowi Gospodarki Mieniem Komunalnym. 

 

Ad. pkt 9.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania, interpelacje  

i wnioski.  

• odpowiedź na wniosek radnego Tadeusza Oryla w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Dęblin Panu Stanisławowi Górce. Tym tytułem należałoby 

gospodarować oszczędnie. Kwestie związane z nadawaniem tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta reguluje stosowna uchwała Rady Miasta, zgodnie z którą tytuł ten 

nadawać się powinno raz w roku, a w latach jubileuszowych - 3; 

• odpowiedź na wnioski radnego Romana Anyszkiewicza. Większość z tych wniosków 

jest złożona do budżetu.  
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• wniosek dotyczący nadmiernej prędkości pojazdów w ul. Przechodniej. Ten wniosek nie 

dotyczy tylko ul. Przechodniej. Wystosujemy wystąpienie do Policji o częstsze patrole  

ul. Przechodniej; 

• wniosek dotyczący niszczenia pól przez dziki. Jest to poważny problem na os. Żdżary. 

Przeprowadzane są rozmowy z Kołem Łowieckim „Sokół”, które zarządza tym obwodem 

łowieckim. Koło stoi na stanowisku, że nie ponosi żadnej odpowiedzialności za powstałe 

szkody. My uważamy inaczej. Ponownie wystąpiliśmy do Urzędu Marszałkowskiego  

oraz do Ministra Środowiska o interpretację prawną. Ministerstwo przyznało, że była 

pewna  luka prawna, powodująca, że na obszarze miast nikt nie ponosił odpowiedzialności 

za szkody wyrządzane przez zwierzynę łowną. Większa część miast nie należała  

do obwodów łowieckich, więc koła łowieckie nie ponosiły za te szkody odpowiedzialności, 

natomiast burmistrz miasta czy rada miasta nie posiada kompetencji wypłaty odszkodowań 

z tytułu szkód wyrządzanych przez te zwierzęta. Na dzień dzisiejszy większa część osiedla 

Żdżary, jak i osiedla Rycice jest wrysowana w granice obwodu łowieckiego i koło 

łowieckie powinno te odszkodowania mieszkańcom wypłacić. Jest już uchwalona  

i podpisana przez Prezydenta RP nowelizacja prawa łowieckiego, która stanowi, że na 

obszarach miast nieobjętych obwodami łowieckimi odszkodowania wypłaca w ramach 

zadań zleconych Zarząd Województwa. Miasto za to nie odpowiada i nie może wypłacić za 

to odszkodowań; 
• wniosek dotyczący likwidacji dzikiego wysypiska na ul. Bobrowskiej. Wniosek zostanie 

przyjęty do realizacji; 

• wniosek mieszkańców ul. Wąskiej, na której zbierają się chuligani i zakłócają spokój 

mieszkańcom. Być może budowa boisk spowoduje, że młodzież będzie się zbierać na 

boiskach, a nie na ulicach. Nikt nikomu nie zabroni się zbierać. Problem jest wtedy, jeżeli 

ktoś zakłóca porządek. Jeżeli tak jest, trzeba zadzwonić na Policję. Nic nie da zgłaszanie 

tego problemu na sesji Rady; 

• wniosek o podcięcie drzew na ul. Warszawskiej. Większość z tych drzew jest przeznaczona 

do wycinki w związku z modernizacją ul. Warszawskiej; 

• wniosek dotyczący oczyszczenia rzeki Irenki. W ubiegłym tygodniu było wystosowane 

pismo do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o przeprowadzenie 

remontu. Istnieje prawdopodobieństwo, że jakieś środki na oczyszczenie Irenki zostaną 
wyasygnowane; 

• wniosek o zlikwidowanie wgłębienia w trawniku na ul. Warszawskiej. Ten teren na dzień 
dzisiejszy stanowi plac budowy; 

• wniosek o odwodnienie terenu targowiska przy ul. Niepodległości. Teren ten jest 

przewidziany do modernizacji w ramach rewitalizacji centrum miasta. Na odwodnienie  

w chwili obecnej miasto nie ma środków; 

• wniosek dotyczący naprawy ciągu komunikacyjnego w ul. Bankowej, o dokończenie 

budowy chodnika w ul. Staromiejskiej, ul. Partyzantów oraz o budowę chodnika  

w ul. Środkowej. Największym problemem jest ul. Bankowa, na której jest częściowo 

chodnik zrobiony, ale w tej chwili nie ma na to środków. Na ulicy Środkowej jest brak 

chodników, ale nawierzchnia jest w miarę dobra. Ulica Staromiejska nie została ujęta  

w budżecie. 

• Odpowiedź na wnioski radnego Mieczysława Skibińskiego. Czy zapadła decyzja  

w sprawie boiska na Lotnisku? Zapadła decyzja i jutro ta odpowiedź do Zarządu Osiedla 

będzie wysłana. Co do przekazania sieci wodociągowej komuś innemu - nic mi nie 

wiadomo. Na pewno żadna sieć wodociągowa nie będzie nikomu przekazywana, a gdyby 

nawet miała być przekazywana - to na podstawie uchwały Rady Miasta. 
• Odpowiedź na wnioski radnego Henryka Brożyny: 
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• wniosek dotyczący uporządkowania terenu na ul. Kowalskiego, na ul. Rogowskiego  

oraz terenu przy Komendzie Sztabu 4 Skrzydła. Warunki pogodowe w czerwcu 

zablokowały wszelkie prace porządkowe i powstały ogromne zaległości. Te tereny zostaną 
uporządkowane. W pierwszej kolejności porządkowane były miejsca, gdzie odbywały się 
imprezy związane z Dniami Dęblina. Podjęliśmy starania o pozyskanie pracowników 

interwencyjnych. 
• wniosek dotyczący wykonywania remontów cząstkowych dróg. Metoda wykonywana 

grysami i emulsją jest tańsza niż wycinanie i łatanie masą bitumiczno - asfaltową. 
Tegoroczne warunki atmosferyczne (ciągłe i obfite opady deszczu) nie pozwoliły na 

właściwe wykonywanie tych remontów, nie mniej jednak były wykonywane poprawki. 
• Odpowiedź na wnioski Wiceprzewodniczącego RM - Henryka Wiejaka: 
• wniosek dotyczący wskazania miejsc parkingowych na osiedlu Wiślana. Miejsca 

parkingowe są tam, gdzie pozwalają przepisy ruchu drogowego. Na temat wypowiadałem 

się wielokrotnie, również na piśmie. W tym roku nie ma możliwości wybudowania przez 

gminę nowych miejsc parkingowych. Za parkowanie samochodów na chodnikach powinny 

być nakładane solidne mandaty w związku z niszczeniem kostki brukowej; 
• wniosek dotyczący wskazania terenu pod garaże przenośne. Jeżeli będziemy wdrażać 

przeniesienie czy likwidację tymczasowych garaży przy ujęciu wody to dla tych osób, 

którzy są właścicielami jednego garażu i mają wszystko uregulowane wskażemy miejsca z 

nową lokalizacją tak zwanych garaży tymczasowych. Nie jest rolą miasta zapewniać 
miejsce pod garaże i my nie mamy takich terenów; 

• wniosek dotyczący oczyszczenia akwenu wodnego przy Forcie Mierzwiączka. Wystąpimy 

do właściciela terenu w tej sprawie; 
• wniosek o odsłonięcie znaku drogowego w ul. Stawskiej - zgłosimy tę sprawę do Zarządu 

Dróg Powiatowych. 
• Odpowiedź na wniosek Przewodniczącej Zarządu Osiedla „Jagiellońskiego” - Danuty 

Krajewskiej o likwidację zastoiny wodnej na skrzyżowaniu ulic: Jagiełły i Królowej 

Jadwigi.Wykonanie tego odwodnienia wymaga nakładów inwestycyjnych.  

W tegorocznym budżecie nie przewidziano środków finansowych na realizację tego 

zadania. 
 
Ad. pkt 10. 
Zatwierdzenie protokołów XLV i XLVI sesji Rady Miasta. 
 
Protokoły XLV i XLVI sesji przyjęto jednogłośnie (11 głosami „za”). 

 

Ad. pkt 11. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński 
zamknął XLVII sesję. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

 
Protokołowała: 

 

Katarzyna Rybicka 


